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Neděle, 17. září 2023 

Zdroj: Budějcká drbna (odkaz) 

Rubrika: Zprávy / Společnost 
___________________________________________________________________________ 

Budějickou městskou policii nyní řídí jeden z bývalých nejvyšších 

důstojníků Policie ČR 

PR článek 

Novým ředitelem Městské policie České Budějovice je od května letošního roku Martin 

Hrinko. V rozhovoru popisuje své první dojmy, plány i to, jak by podle něj měla městská 
police v krajském městě fungovat. Zkušený manažer strávil 26 let profesní kariéry u 
Policie České republiky.  

Vaše nové profesní působiště jsou České Budějovice. Co vás přivedlo na post ředitele 
městské policie? 

Nejsem rodilý Budějčák, nicméně jsem se přistěhoval do jižních Čech. Posledních sedm 
let z 26 let u Policie České republiky jsem vykonával funkci ředitele služby pořádkové 
policie na Policejním prezidiu České republiky v Praze. Abych se mohl práci věnovat 
naplno a netrávit čas přejížděním celé republiky, protože pocházím z Ostravy, tak jsem 
se přestěhoval do Písku. Tam bydlím od roku 2015. Z toho důvodu vznikl kontakt na 
jižní Čechy. Od ledna 2020 jsem začal pracovat jako vysokoškolský pedagog na 
soukromé vysoké škole v Praze a učil bezpečnostní předměty. Nedávno, tj. 1. 5. 2023, 
jsem po úspěšném výběrovém řízení nastoupil na post ředitele Městské policie v 
Českých Budějovicích. 

Čím vás tato pozice nalákala? 

Když jsem po 26 letech skončil u Policie České republiky, tak jsem si myslel, že si na 
uniformu ponechám pouze hluboké a krásné vzpomínky. Věnoval jsem se tomu celý 
život, myslel jsem, že tahle kapitola prostě pro mě jednou provždy skončí. Jsem 
skromný realista i optimista, proto ctím ověřené zásady a pravidla typu „nikdo není 
nenahraditelný“ a „všechno krásné jednou končí“. Po necelých třech letech mi přišla 
informace od kolegů, že je tady výběrové řízení na ředitele, tak jsem neváhal dlouho a 
řekl jsem si, že je pro mě návrat do uniformy nostalgie i vložení celoživotních zkušenosti 
cíleně do bezpečnosti u nás v Budějcích. Upřímně, městská policie je charakterem 
práce hodně podobná, ale v podstatě jiná než ta ryze policejní. Řídil jsem 18 tisíc 
policistů a tady mám 150 strážníků. Proto je zde prostor dělat práci osobněji, se znalostí 
každého jednotlivého strážníka, abych jeho kvalit i potenciálu mohl využít ve prospěch 
výkonu služby a také abych zabránil jeho případnému profesnímu vyhoření.  

https://budejcka.drbna.cz/zpravy/spolecnost/39556-budejickou-mestskou-policii-nyni-ridi-jeden-z-byvalych-nejvyssich-dustojniku-policie-cr.html
https://budejcka.drbna.cz/zpravy/spolecnost/39556-budejickou-mestskou-policii-nyni-ridi-jeden-z-byvalych-nejvyssich-dustojniku-policie-cr.html
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Zmenšil se mi prostor z republikového rozměru na rozměr krajského města, proto mám 
prostor věnovat pozornost svou i městské policie důsledněji konkrétním problémům, 
které obyvatele a návštěvníky města tíží. Udělám vše pro to, aby bezpečnost v Českých 
Budějovicích byla zajištěna. A to mě baví. Jsem přesvědčen, že to má tak i každý strážník 
našeho města, protože v tomhle duchu městská policie nyní funguje.  

Jakými pozicemi jste si prošel u policie?  

Sloužil jsem 26 let a z toho osm let jsem strávil na ulici jako řadový hlídkový policista. 
Prošel jsem si všemi vedoucími funkcemi včetně vedoucího obvodního oddělení, 
zástupce ředitele městského ředitelství, okresního ředitele, náměstka krajského 
ředitele pro vnější službu, a nakonec i nejvyšší funkci ředitele služby pořádkové policie 
na policejním prezidiu. Jinými slovy, policejně-pořádkovou práci jsem poznal „z 
podpalubí až po stěžeň“ lodi s názvem Policie ČR, když to vezmeme námořnickou 
terminologií. Hodně mi to dalo a taky vzalo. Ale neměnil bych a ničeho nelituji. 

Můžete popsat, co je za policejní prací a mnozí lidé si to možná neuvědomují? V čem 
je ta práce náročná? 

Ačkoliv to tak nevypadá na první pohled, je to velmi složitá a náročná práce, zejména 
psychicky. Policista či strážník jsou právě ti první lidé, kteří jdou do míst, odkud ostatní 
utíkají před nebezpečím. Jestliže lidé utíkají před ohněm, vodou, střelbou a podobně, 
tak tihle strážci zákona jdou právě tam, kde musí odstranit nebo snížit riziko ohrožení, 
pomoci, zachránit, bezpečně evakuovat a znovuobnovit pokojný stav (veřejný 
pořádek). Policista ze zákona musí téměř vždy provést zákrok směřující k zajištění 
bezpečnosti ostatních osob, ochránit majetek a pokud možno zadržet pachatele. Proto 
si umíte představit, jaký je to nápor na psychiku člověka, který odchází od své rodiny 
do práce, ze které se už nemusí vrátit. Mnohdy si to neuvědomují sami policisté, pokud 
se do takové situace dosud nedostali. 

Co si pod tím představit? 

Tohle zaměstnání (přesněji řečeno služba) se na vás odrazí, na Vašem vnímání 
nebezpečí, rizika, psychice i zdraví. Policejní práce je droga. Ne nadarmo se tvrdí, že 
kdo je jednou policistou, navždy ho tato práce poznamená a už se jistých návyků a 
chování nezbaví do konce života, jedná se, nadneseně řečeno, o určitý typ těžké 
závislosti na profesi. Mohu to převést do normálního života a uvést připodobněný 
příklad. Je to jako když jste ve šťastném vztahu s někým, koho milujete, jste s ním 
šťastný a najednou se Vám partner přizná k nevěře v minulosti, tj. v době trvání vašeho 
vztahu, máte rázem chuť všechno ukončit, ale závislost na krásném a do té doby 
dokonalém vztahu, vám to prostě nedovolí a vy v něm stále pokračujete s tím 
vědomím, že vás to časem uvnitř může úplně zničit. Stanete se obětí vaší touhy a 
závislosti.  
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Policejní práce je krásná a pro mě osobně zůstane navždy tou „nejlepší“ prací, kterou 
může člověk dělat, a přitom přispět společnosti a veřejnému zájmu. Dělám to celý život, 
proto jsem přesvědčen o tom, co říkám. I když policejní profesi milujete, umí si vybrat 
mnohdy krutou daň v podobě rozpadu rodiny, ztráty přátel, ztráty osobního času na 
sport a zábavu aj., s tím musí každý policista i strážník počítat. Ještě bych doplnil jednu 
věc. Málokdo přizná, že strážník i policista se ve své práci setkávají s tou odvrácenou 
stranou společnosti. Díky tomu musí mít policista (strážník) nejen vysokou míru 
empatie při komunikaci s veřejností, ale také psychickou odolnost čelit jednáním a 
návykům osob, se kterými nejčastěji během služby přijde do styku. A to jsou bohužel 
pachatelé protiprávních a kriminálních činů. Podepíše se to na vás. 

Jaké situace jste zažil u policie vy?  

Během své policejní kariéry jsem viděl hezké i nehezké věci, jako jsou vraždy, 
sebevraždy, těžké ublížení na zdraví, škody, ponižování, bití, výtržnictví i krádeže. 
Současně jsem zažil i pocity ze zajištění bezpečnosti veřejnosti při násilnostech, 
demonstracích, světových i tuzemských šampionátech, summitech aj. Viděl jsem řadu 
dopravních nehod, které se staly i několikageneračními rodinnými tragédiemi, při 
kterých umíraly děti, dospělí i senioři. Nějak to ve vás zůstane po zbytek života. 

Jaký je rozdíl mezi policií státní a městskou policií? 

Pokud nebudu citovat zákony, které upravují úkoly obou policií, řeknu to stručně svými 
slovy a srozumitelněji pro čtenáře. Strážník městské policie má k občanovi blíže, více 
vnímá jeho každodenní problémy. Díky těsnějšímu kontaktu a osobnímu jednání s 
občany přímo v terénu si všímá těch běžných, život obtěžujících, věcí kolem ve městě. 
S policistou se občan osobně setká většinou při významných zásazích do jeho svobody 
nebo majetku (trestné činy a zločiny). Se strážníkem se setkává občan častěji, řeší s ním 
problémy typu nepořádku kolem domu, popelnic, zeleně, zajištění přechodů pro 
chodce před školami a školkami, místní záležitosti veřejného pořádku, dopravu, a dále 
při práci preventivního i represivního charakteru. Městská policie nevyšetřuje trestné 
činy, proto se soustředí nejen na odhalování přestupků, ale poskytuje i rady a pomoc 
občanům.  

Přesouváme se do Českých Budějovic. Co obnášely ty první dny či týdny v nové pozici? 

Mým prvním kontaktem bylo setkání s výběrovou komisí, odnesl jsem si skvělý dojem 
z přístupu a zájmu členů výběrové komise. Poznal jsem, že představitelé komise mají 
zájem na tom, aby vybrali do čela městské policie toho nejlepšího, aby byla tímto 
splněna predikce a účel organizační změny v městské policii. Cílem bylo zvýšit 
bezpečnost ve městě a zkvalitnit službu strážníků občanům. Bylo nás celkem osm 
uchazečů. Po jmenování do funkce jsem v květnu nastoupil.  
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S podřízenými strážníky, kteří byli a jsou pro mě můj nový tým, jsem pak denně 
promlouval o nové vizi a směru práce městské policie. Ujistil je, že nepřijdou o svou 
práci, ale naopak, začneme dělat svou práci nově, kvalitněji a změníme výkon služby 
směrem k rychlé reakci na pomoc občanovi v nouzi aj. Tým strážníků je skvělý a věřím, 
že s ním stanovené cíle splníme. Také se mi líbí, že v Č. Budějovicích vidím „politickou“ 
symbiózu, zájem o bezpečnost v kraji i ve městě, konkrétně mám na mysli pana 
hejtmana Dr. Martina Kubu, primátorku města doc. Dagmar Škodovou Parmovou a 
mého šéfa pana náměstka primátorky Ing. Lubomíra Bureše. Když je bezpečnostní 
otázka k řešení, nemá nikdo z uvedených problém mi zavolat a věci aktuálně řešit bez 
ohledu, zda je sobota, neděle nebo jsou tito právě na dovolené. A to se mi líbí a vím, 
že na bezpečnost dohlížíme všichni společně a chceme to stejné, aby se občan na území 
města cítil bezpečně. Po čtyřměsíčním působení ve funkci mám taky pocit, že se v 
Českých Budějovicích občané aktivně zapojují do řešení bezpečnosti ve svém městě. S 
tím jsem se v jiných krajských městech skutečně nesetkal.  

Jaké priority máte?  

Z minulosti jsem zjistil, že systém je nastaven na výkon místo kvality. Výkon pak snižuje 
výrazně pohled občana na práci městské policie. Pokud budeme mít zaměřený výkon 
na počet pokut či rozdaných botiček, a přitom s lidmi nebudeme mluvit a vysvětlovat 
jim, proč s nimi řešíme něco služebně, tak bude městská policie fungovat ve stejných 
šlépějích jako doposud. Prioritní je rychlost reakce, ale o tom jsem už mluvil výše. 
Důležitá je také vycvičenost a erudice strážníků. Chci, aby měli ochranné pomůcky a 
kvalitní zbraně, které už průběžně nakupujeme. Dochází také k „překopání“ výkonu 
služby a struktury městské policie směrem ke spokojenosti a bezpečnosti občanů.  

Ty změny už probíhají?  

Ano, najeli jsme na to hned, není na co čekat a občané nemusí čekat na změny příliš 
dlouho. Ti všímavější občané si už změn všimli a píšou nám o svých překvapivě 
pozitivních postřezích ze zákroků strážníků. Tímto bych chtěl poděkovat strážníkům, 
kteří to zvládají a přistupují k tomu dobře. Omezili jsme kancelářské pozice na nejnižší 
možnou míru proto, aby byl co největší počet strážníků v terénu. Chci, aby strážníci byli 
mezi lidmi. S tím souvisí i jedna výzva. Dlouhodobě je tady podstav počtu strážníků. Ta 
práce je ale zajímavá a dynamická, budu věřit, že se nám podaří náborovat nové 
strážníky, které potřebujeme. Nyní máme prostor získat do svých řad cca 12 strážníků.  

Co jsou ta největší témata, které České Budějovice řeší? 

Problém je bezdomovectví. Na tom mimochodem pracuje krajský úřad 
s připravovaným účinným projektem, který podporuji a věřím mu. Děláme, co můžeme 
pro to, aby tady byl pořádek, ale samozřejmě nemůžeme ty lidi vyhánět z jednoho 
místa na druhé. Těch možnosti nyní nemáme mnoho.  
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Osobně pak vnímám všechny ostatní věci – hluk z diskoték a klubů, sportovní a kulturní 
akce aj. jako jakousi daň, kterou přináší život v moderním a kulturním městě. 
Reagujeme však na podněty, řešíme tyto záležitosti každý den. Neustále se tady něco 
děje a samozřejmě to řešíme i aktivně ve spolupráci s vedením města a kraje, např. 
obecně závaznými vyhláškami.   

Čemu se věnujete ve volném čase? 

Moc času nezbývá, ale pokud potřebuji vyčistit hlavu, pak se věnuji střelbě z krátkých 
ručních zbraní, běhání a psaním publikací o policejní práci. Jsem však nejspokojenější, 
když jsem v práci, a vše funguje, jak má. (úsměv)  

Máte už nějakou trasu v Českých Budějovicích?  

Ano, běhám v areálu sportovního klubu Policie ČR. Je tam tartan, takže si neničím 
klouby a jsem rád, že mi bývalí kolegové vyšli ochotně vstříc a poskytli mi prostor ke 
sportu.    
 

 

Sobota, 16. září 2023 

Zdroj: Jihočeská televize (odkaz) 

Rubrika: Zpravodajství Jihočeské televize 
___________________________________________________________________________ 

Městská policie se zaměřila na kontroly večerek ve městě 

19:40 minuta zpravodajství 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.jihoceskatelevize.cz/porady/1/
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Pátek, 15. září 2023 

Zdroj: Českobudějovický deník (odkaz) 

Rubrika: Zprávy / Českobudějovicko 

Autor: Adam Hudec 
___________________________________________________________________________ 

Partička mužů se dobývala do radnice. Jeden vytáhl pěsti, skončil v 

poutech 

Trojice mužů, která se ve čtvrtek ráno dobývala do budovy českobudějovické radnice, 
neunikla pozornosti náhodných svědků. Zásah hlídky městské policie na sebe nenechal 
dlouho čekat.  

Strážníci trojici mužů, kteří se dobývali do radnice na budějovickém náměstí, dostihli na 
Sokolském ostrově. | Foto: Městská policie České Budějovice 

Ve čtvrtek 14. září, krátce před devátou hodinou ráno, vyjížděla hlídka městské policie 
na Náměstí Přemysla Otakara II. Jak uvedla mluvčí strážníků Věra Školková, vyjížděli 
městští policisté na oznámení o trojici mužů, kteří bouchají na dveře městské radnice. 

„Když se svědek snažil mužům domluvit, jeden z nich mu pohrozil zavřenou pěstí. 
Strážníci povedenou trojici odpovídající popisu dostihli na Sokolském ostrově,“ popsala 
mluvčí. 

Dále sdělila, že ani jeden z aktérů události se k události nevyjádřil, muž (26 let) si však 
za výpady proti strážníkům vysloužil služební pouta. „Strážníci ho navíc ocenili pokutou 
za přestupek proti občanskému soužití. Jeden z jeho společníků přitom neustále 
narušoval zákrok strážníků. Za neuposlechnutí výzvy úřední osoby mu hrozí pokuta do 
10 tisíc korun. Případem se bude dále zabývat příslušný správní orgán,“ uzavřela Věra 
Školková. 
 

  

https://ceskobudejovicky.denik.cz/zpravy_region/straznici-ceske-budejovice-zasah-radnice-pouta.html?
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Pátek, 15. září 2023 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Krimi 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

Trojice mužů se dobývala na radnici, jeden z nich skončil v poutech 

 

Trojice mužů dobývající se ve čtvrtek ráno do budovy radnice neunikla pozornosti 
náhodných svědků. Zásah hlídky městské policie na sebe nenechal dlouho čekat. Jeden 
z agresorů skončil v poutech strážníků. Případ bude mít dohru. 

Ve čtvrtek 14. září krátce před devátou hodinou ráno vyjížděla hlídka městské policie 
na Náměstí Přemysla Otakara II. na oznámení o trojici mužů, kteří „bouchají“ do 
okna městské radnice. Když se svědek snažil mužům domluvit, jeden z nich mu pohrozil 
zavřenou pěstí. Strážníci povedenou trojici odpovídající popisu dostihli na Sokolském 
ostrově. Ani jeden z aktérů události se k události nevyjádřil, šestadvacetiletý muž si 
však za výpady proti strážníkům vysloužil služební pouta. Strážníci ho navíc ocenili 
pokutou za přestupek proti občanskému soužití. Jeden z jeho společníků přitom 
neustále narušoval zákrok strážníků. Za neuposlechnutí výzvy úřední osoby mu hrozí 
pokuta do 10 tisíc korun. Případem se bude dále zabývat příslušný správní orgán. 
 

  

https://www.budejovickyinfodenik.cz/trojice-muzu-se-dobyvala-na-radnici-jeden-z-nich-skoncil-v-poutech
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Čtvrtek, 14. září 2023 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Krimi 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

Českobudějovičtí strážníci odhalili tři celostátně hledané osoby 

 

Tři nezletilé na útěku se během dvou dnů podařilo vypátrat jedné hlídce 
českobudějovické městské policie v ulicích jihočeské metropole. 

V neděli krátce před pátou hodinou ranní prováděla hlídka městské policie kontrolní 
činnost na Senovážném náměstí. Strážníci náhle v projíždějícím trolejbusu spatřili 
mladíka, který se snažil před jejich zraky ukrýt mezi cestujícími. Strážníci se v zastávce 
autobusu jali okamžitě prověřit důvodné podezření, že se jedná o jim známou 
celostátně hledanou osobu. Jejich správná domněnka se ověřením totožnosti 
patnáctiletého chlapce potvrdila. Strážníci ho o několik minut později předali do rukou 
policistů na Obvodním oddělení Policie ČR – město. 

Dalšího hledaného nezletilce odhalili strážníci v pondělí 11. září v devět hodin večer na 
zastávce autobusu v Nádražní ulici. Ten se však nevydal do jejich rukou dobrovolně a 
dal se na útěk. Strážníci ho nalezli, jak se ukrývá za zaparkovaným vozidlem. Téhož dne 
krátce před půlnocí spatřila hlídka městské policie jim známou tvář v Krajinské ulici. 
Strážníci již z předchozí zkušenosti s dotyčnou věděli, že se vydává za svou sestru. 
Tentokrát to ani nezkoušela a šla s pravdou ven. Strážníci sedmnáctiletou slečnu 
předali stejně jako její předchůdce do rukou policistů na Obvodním oddělení Policie ČR 
– město. 
 

  

https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-odhalili-tri-celostatne-hledane-osoby
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Středa, 13. září 2023 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Krimi 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

 

Nově: Dobrovolník bude dohlížet na přechodu pro chodce v blízkosti 

MŠ Větrná 
 

Uzavírka ulice J. Opletala na sídlišti Šumava se v současné době výrazně podepsala na 
zvýšeném provozu v ulici Větrná v úseku Oskara Nedbala - Branišovská. Na žádost 
rodičů s dětmi, kteří denně docházejí do nedaleké mateřské školy, se nám podařilo na 
přechod pro chodce spojující okrajovou část sídliště Máj s Větrnou ulicí, obsadit novým 
dobrovolníkem z řad veřejnosti. Počínaje středou 13. září bude dobrovolník dohlížet 
v době od 7:00 do 8:00 hodin na bezpečnou cestu rodičů s dětmi do mateřské školy, 
ale i na bezpečí dalších školáků mířících do vzdálenějších míst. 

Přechod pro chodce plánujeme doplnit co nejdříve o druhého dobrovolníka. Podmínky 
a požadavky na výkon této činnosti naleznete na našem Facebooku, Instagramu nebo 
na webových stránkách Městské policie České Budějovice. 

Neváhejte se přihlásit, rádi Vás uvítáme v řadách našich 10 stávajících dobrovolníků! 
  

https://www.budejovickyinfodenik.cz/nove-dobrovolnik-bude-dohlizet-na-prechodu-pro-chodce-v-blizkosti-ms-vetrna
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Úterý, 12. září 2023 

Zdroj: Český rozhlas České Budějovice (odkaz) 

Rubrika: Zprávy z Jižních Čech 

Autor: Matěj Vodička 
___________________________________________________________________________ 

V Českých Budějovicích chybí strážníci. Zájemce má přilákat 

modernější vybavení i služební byt 

Co nabízí českobudějovická městská policie zájemcům o zaměstnání, zjistil Matěj 
Vodička 

Zhruba 15 strážníků aktuálně postrádá městská policie v Českých Budějovicích. 
Znamená to přibližně deset procent celého sboru. Kromě nedávno spuštěné náborové 
kampaně chce vedení pořídit modernější vybavení a kompletně proměnit vnímání této 
profese. Slibuje si od toho zvýšený zájem nových uchazečů. 

Mezi nejčastější činnosti českobudějovických městských strážníků patří rozdávání 
pokut za nesprávné parkování. „Musím říct, že přestupky na tomto úseku jsou 
nevyčerpatelné a činnost městské policie je opravdu většinou zaměřena na 
sankcionování,“ komentuje ředitel Martin Hrinko. 

A právě to chce vedení budějovické městské policie změnit, aby profesi pro případné 
zájemce zatraktivnilo. Začalo u výbavy, pohotovostní jednotky mají nové plovací vesty, 
balistickou ochranu i defibrilátor. 

„Když strážníci někam velmi rychle přijedou, oni mají za úkol reagovat opravdu na 
každé oznámení, tak jsou schopni na místě poskytnout veškerý bezpečnostní servis. 
Jsou vyškoleni třeba na první pomoc při srdečním kolapsu, mnohdy se k pacientovi 
dostanou dříve než zdravotnická záchranná služba,“ popisuje ředitel sboru. 

Jedním z nových benefitů pro městské strážníky je pak nabídka služebního bytu. Podle 
Martina Hrinka členové jiných bezpečnostních složek takovou možnost nemají. 

„Bohužel se setkávám s adepty, kteří říkají: Vyzkoušel jsem policii, vězeňskou službu, 
hasičský záchranný sbor a nikde jsem neuspěl, proto jsem tady u vás. Musím říct, že to 
mě mrzí,“ dodává. 

 

 

https://budejovice.rozhlas.cz/v-ceskych-budejovicich-chybi-straznici-zajemce-ma-prilakat-modernejsi-vybaveni-i-9070733
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Náročné přijímací podmínky, zejména psychické a fyzické testy ale u náboru zůstávají. 
Radnice o jejich zrušení ani neuvažovala. „My si myslíme, že ten, kdo bude chránit 
občany, by měl být vzdělaný, psychicky odolný, fyzicky zdatný a měl by rozumět své 
profesi, mít za sebou odborné testy, testy fyzické zdatnosti i psychotesty,“ říká 
náměstek primátorky Lubomír Bureš. 

V plánu je také obměna zbrojního arzenálu. S tím podle náměstka počítá i rozpočet 
města na příští rok. „Všechno to má přímý dopad do rozpočtu, jsme si toho vědomi a 
řešíme to ve vedení města. Myslím si, že máme plnou podporu, protože radnice by na 
svou městskou policii měla být pyšná,“ dodává Lubomír Bureš. Vedení aktuálně jedná 
také o zakoupení hlídkového vodního člunu. 
 

 

 

Středa, 13. září 2023 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Krimi 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

 

Českobudějovičtí strážníci zasahovali proti agresivní ženě v budově 

magistrátu města 
 

Agresivní žena, která v pondělí odpoledne ohrožovala zaměstnance magistrátu města 
v Kněžské ulici, skončila v rukou strážníků. Ti ji museli vyvést ven za pomoci 
donucovacích prostředků. 

V pondělí 11. září ve tři hodiny odpoledne přijalo operační středisko městské policie 
žádost o pomoc s agresivní ženou v jedné z kanceláří na magistrátu města v Kněžské 
ulici. Na místo okamžitě zamířila hlídka městské policie. Strážníci dotyčnou zastihli ve 
chvíli, kdy si právě hlasitým projevem vyřizovala své účty se zaměstnankyněmi odboru 
sociálních věcí a odmítala místo opustit. Nereagovala ani na zákonné výzvy strážníků, 
kteří nakonec museli čtyřicetiletou ženu z Českobudějovicka vyvést za pomoci 
donucovacích prostředků. Po poučení o důsledcích jejího případného návratu a 
opakování situace strážníci dohlédli na její odchod. 
 
 

 

https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-zasahovali-proti-agresivni-zene-v-budove-magistratu-mesta
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Středa, 13. září 2023 

Zdroj: Českobudějovický deník (odkaz) 

Rubrika: Zprávy / Českobudějovicko 

Autor: Adam Hudec 
___________________________________________________________________________ 

Agresivní ženu z budějovického magistrátu museli tvrdě vyvést 

strážníci 
 
V pondělí 11. září ve tři hodiny odpoledne přijalo operační středisko městské policie 
žádost o pomoc s agresivní ženou v jedné z kanceláří na magistrátu města 
v Kněžské ulici. 

Strážníci budějovické městské policie museli ženu (40 let) z Budějovicka vyvést za pomoci 
donucovacích prostředků. | Foto: Městská policie ČB 

Mluvčí budějovických strážníků Věra Školková přiblížila, že na místo okamžitě zamířila 
hlídka městské policie. 

„Strážníci dotyčnou zastihli ve chvíli, kdy si právě hlasitým projevem vyřizovala své účty 
se zaměstnankyněmi odboru sociálních věcí a odmítala místo opustit. Nereagovala ani 
na zákonné výzvy strážníků, kteří nakonec museli čtyřicetiletou ženu 
z Českobudějovicka vyvést za pomoci donucovacích prostředků,“ popsala mluvčí a 
doplnila, že po poučení o důsledcích jejího případného návratu a opakování situace 
strážníci dohlédli na ženin odchod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.budejovickyinfodenik.cz/ceskobudejovicti-straznici-zasahovali-proti-agresivni-zene-v-budove-magistratu-mesta
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Úterý, 12. září 2023 

Zdroj: Jihočeské týdeníky JcTEĎ.cz (odkaz) 

Rubrika: Českobudějovicko 

Autor: Monika Prokýšková 
___________________________________________________________________________ 

Agresivní žena způsobila poprask na českobudějovickém magistrátu 
 
ČESKÉ BUDĚJOVICE - Agresivní žena, která v pondělí 11. září odpoledne ohrožovala 
zaměstnance magistrátu města České Budějovice, skončila v rukou strážníků. Ti ji 
museli vyvést ven za pomoci donucovacích prostředků. 

Agresivní žena způsobila pozdvižení v pondělí ve tři hodiny odpoledne v jedné z 
kanceláří na magistrátu města v Kněžské ulici. Protože ohrožovala pracovníky, zavolali 
zaměstnanci na pomoc městskou policii. 

„Strážníci dotyčnou zastihli ve chvíli, kdy si právě hlasitým projevem vyřizovala své účty 
se zaměstnankyněmi odboru sociálních věcí a odmítala místo opustit," popsala mluvčí 
českobudějovické městské policie Věra Školková. 

Čtyřicetiletá žena z Českobudějovicka byla v takové ráži, že nereagovala ani na zákonné 
výzvy strážníků. Těm tak nakonec nezbylo nic jiného, než ji vyvést za pomoci 
donucovacích prostředků. „Po poučení o důsledcích jejího případného návratu a 
opakování situace strážníci dohlédli na její odchod," dodala Věra Školková. 

 

 

  

https://www.jcted.cz/76472-agresivni-zena-zpusobila-poprask-na-ceskobudejovickem-magistratu/
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Pondělí, 11. září 2023 

Zdroj: Budějovický infodeník (odkaz) 

Rubrika: Krimi 

Autor: Mgr. Věra Školková 
___________________________________________________________________________ 

 

Víte, jaká pravidla platí pro cyklisty a jezdce na (elektro)koloběžce? 

Cyklisté jsou spolu s chodci nejzranitelnějšími účastníky silničního provozu. Stávají se 
nejen oběťmi, ale i viníky dopravních nehod. V ulicích jihočeské metropole se též 
pohybuje velké množství cyklistů, kteří často nerespektují pravidla silničního provozu. 
Největším nešvarem je jednoznačně jízda po chodníku, kde dochází k ohrožení a 
mnohdy i kolizím s chodci. Častým přestupkem je i jízda na jednomístném jízdním kole 
či (elektro)koloběžce ve dvou nebo za snížené viditelnosti jízda bez osvětlení. 

Doba pokročila a klasická jízdní kola nahrazují stále více elektrokola a elektrokoloběžky. 
Ukazuje se, že elektrokolo nebo elektrokoloběžka není jen volnočasovým sportovním 
vybavením, ale řada lidí je využívá i pro každodenní dopravu po městě. Ne každý však 
ví, že taková elektrokoloběžka se podle zákona o provozu na pozemních komunikacích 
považuje za jízdní kolo. Pro jízdu na elektrokoloběžce tedy platí stejná pravidla 
silničního provozu, jako pro cyklisty. To však pouze pro elektrokoloběžky, jejichž 
maximální konstrukční rychlost je 25 km/h a jejichž výkon nepřesáhne 1 kW. 
Elektrokoloběžky přesahující tyto parametry se již považují za motorové vozidlo! 
V tomto případě je nutné elektrokoloběžku zaregistrovat a být držitelem řidičského 
oprávnění. 

Strážníci Městské policie České Budějovice se na kontroly cyklistů zaměřují pravidelně 
v rámci své běžné činnosti. V průběhu letních prázdnin řešily hlídky městské policie 422 
přestupků cyklistů a jezdců na elektrokoloběžkách. Porušení zákona o provozu na 
pozemních komunikacích některého z ustanovení platných pro cyklisty přitom může 
stát pachatele přestupku až 2 tisíce korun. 

Připomínáme několik nejdůležitějších pravidel pro jízdu na jízdním kole či 
(elektro)koloběžce: 

• cyklista nesmí k jízdě užít chodník ani přechod pro chodce 

• cyklista smí jet po silnici při pravém okraji vozovky, a to pouze jednotlivě za 
sebou 

• tam, kde je zřízena cyklistická stezka, jízdní pruh pro cyklisty či přejezd pro 
cyklisty, je cyklista povinen jich užít 

https://www.budejovickyinfodenik.cz/vite-jaka-pravidla-plati-pro-cyklisty-a-jezdce-na-elektrokolobezce
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• na jednomístném jízdním kole není dovoleno jezdit ve dvou – výjimkou je 
přeprava dítěte na pomocném sedadle s pevnými opěrami pro nohy 

• za snížené viditelnosti je cyklista povinen při jízdě užít světlomet svítící dopředu 
bílým světlem a zadní svítilnou červené barvy 

• děti do 10 let jedoucí po silnici smí jet po silnici pouze pod dohledem osoby 
starší 15 let - to neplatí pro jízdu na chodníku, cyklistické stezce a v obytné a pěší 
zóně 

• děti do 18 let jsou povinny mít při jízdě na hlavě cyklistickou přilbu! 
 

Cyklistická přilba je však vzhledem k rychlosti jízdy na elektrokole nebo 
elektrokoloběžce vhodná i pro dospělé cyklisty - chráníte tak sami sebe! 

 při pohybu ve městě odkládejte jízdní kola i elektrokoloběžky na určená místa 

A HLAVNĚ: 

BUĎTE OPATRNÍ, OHLEDUPLNÍ VŮČI OSTATNÍM A NEPŘECEŇUJTE SVÉ SCHOPNOSTI 

  

V případě zájmu máme pro veřejnost k dispozici brožury "Bezpečně na 
(elektro)koloběžce" a "Informace pro cyklisty", kde naleznete rady, jak se chovat v 
silničním provozu a některá místní doporučení. 

Brožury jsou volně dostupné v hale přestupkového odboru na služebně městské policie 
v ulici Jar. Haška 2 (vstup z ulice). 
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Pondělí, 11. září - Neděle, 17. září 2023 

Zdroj: Facebook Městské policie České Budějovice (odkaz) 

 Instagram Městské policie České Budějovice (odkaz) 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/mpceskebudejovice/?ref=settings
https://www.facebook.com/mpceskebudejovice/?ref=settings
https://www.instagram.com/mestskapolicie_ceskebudejovice/
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